
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného dňa 25. septembra 2023 v zasadačke Obecného úradu Selce 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Návrh programu: 

1. Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

2. Predloženie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce na deň 

25.09.2023. 

3. Schválenie overovateľa zápisnice, návrhovej komisie  a určenie  zapisovateľa  zápisnice 

a uznesení. 

4. Vyhodnotenie uznesení Obecného zastupiteľstva obce Selce za predchádzajúce 

obdobie.   

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy za školský rok 2022/2023. 

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy za školský rok 2022/2023. 

7. Monitorovacia správa programového rozpočtu k 30. 06. 2023. 

8. Odpis daňových a nedaňových pohľadávok. 

9. Ponuka na kúpu futbalového ihriska vo vlastníctve ŠK Selce. 

10. Úprava rozpočtu. 

11. Zmena funkcie využitia pozemkov v lokalite Selce – Pred Dolinou. 

12. Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce. 

            a) Komisia výstavby, životného prostredia, lesného a vodného hospodárstva  

            b) Finančná komisia  

            c) Kultúrno-športovo-školská komisia 

            d) Komisia na ochranu verejného poriadku 

            e) Sociálno-zdravotná komisia     

13. Správa starostu obce o činnosti starostu obce a Obecného úradu Selce. 

14. Rôzne. 

15. Interpelácie poslancov. 

16. Diskusia. 

17. Záver. 

 

K bodu 1 Starosta obce Ing. Daniel Hlinka privítal prítomných poslancov, hlavného 

kontrolóra obce, zamestnankyne obce, prítomných viac ako 20 občanov a otvoril zasadnutie 

OcZ. 

Prítomných poslancov na zasadnutí je 6, ospravedlnený Mgr. Peter Sivčák. 

K bodu 2 Starosta obce predložil návrh programu obecného zastupiteľstva v znení, v akom 

ho poslanci dostali v pozvánke. Nebol podaný žiadny pozmeňujúci návrh. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 3 Za overovateľa zápisnice bola navrhnutá pani Marta Klačanová, za predsedkyňu 

návrhovej komisie bola navrhnutá pani Lucia Rudnická, za členov návrhovej komisie boli 

navrhnutí Ing. Marta Strečková  a pán Ján Kupec. Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. 

Jana Mesíková, za zapisovateľku uznesení bola určená Ing. Lucia Petrová.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 4 Hlavný kontrolór obce Selce Ing. Miroslav Hýbl predložil vyhodnotenie 

uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. Konštatuje, že jedno uznesenie je nesplnené 



(50/2023) - starosta ozrejmí v ďalších bodoch, ostatné sa plnia alebo sú splnené - starosta to 

pred týždňom riešil. Výberové konanie na MŠ bolo zrealizované, no ceny a všetko okolo  toho 

sa už zmenilo, všetky ceny išli hore, nemohli sme preto využiť ani ponúkané financie z fondov. 

Keďže máme platné stavebné povolenie, snažíme sa novú škôlku vybudovať. Možno pomôžu 

peniaze z plánu obnovy, no asi bude treba nové stavebné povolenie a tiež asi 800 tisíc € je dosť 

veľa – treba ich odniekiaľ zohnať, pre obec by to bola veľká finančná záťaž. V novej škôlke by 

mohlo byť asi o 10 detí viacej ako je teraz. Návrh – nové obstarávanie na MŠ, možno do 1,8 

mil. €, niečo klasickejšie. 

p. Klačanová – ponúknuť nové riešenie a zastropovať rozpočet do 1,4 mil. € 

Mgr. Miroslava Olšiaková – súhlasí s predchádzajúcim návrhom, zatiaľ nie sú peniaze a škôlku 

treba aj preto, že sa zmenila legislatíva. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 5 Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy za školský rok 

2022/2023 predniesol riaditeľ Základnej školy Selce Mgr. Peter Kráčik. Poslanci dostali správu 

spolu s pozvánkou. Správu podáva riaditeľ každý rok, väčšie zmeny oproti predchádzajúcemu 

roku neboli. V 1. triede je 24 žiakov, prospechový priemer za školu bol 1,35. V testovaní 9 bol 

priemer v slovenskom jazyku 58,7 – boli sme o 1,8 podpriemer, v matematike o 2 % nad 

priemerom. ŠKD – 93 detí chodí do školského klubu detí. Ranný ŠKD je tiež veľmi obľúbený. 

90 % je odborné pokrytie predmetov (10 % nie je v aprobácii učiteľa). 5 krúžkov – 1 

prírodovedecký + 4 športové. Na školy sa deti väčšinou dostali tam, kam chceli. Zamestnancov 

v škole je 17 interných a 3 externí, 3,76 % je nepedagogických zamestnancov. Robili sa aj 

prerábky školy, modernizujeme vyučovacie metódy, prikupujeme nové pomôcky, čo môžeme, 

robíme svojpomocne, aj obecný úrad nám veľmi pomáha. 

Otázky neboli. Pán starosta dodal, že by bolo dobré rozšíriť aj kapacity ZŠ, dalo by sa v tomto 

smere podniknúť niečo z plánu obnovy. Ak nevyužijeme peniaze z fondov kým sa dá, možno 

sa už k peniazom ani nedostaneme. Mali by sme sa zaoberať aj škôlkou aj školou, treba sa nad 

tým zamyslieť.  

Riaditeľ ZŠ – ani teraz sme nemohli zobrať deti z iného obvodu, no aby sme nemuseli odmietať 

aj naše deti... 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 6 Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy za školský rok 

2022/2023 predniesla riaditeľka Materskej školy Selce Mgr. Miroslava Olšiaková. Poslanci 

dostali správu spolu s pozvánkou. Správa je povinne podávaná pravidelne každoročne, otázky 

neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 7 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou. Bližšie vysvetlila pani ekonómka 

obce. 

Starosta obce – prikúpili sme síce techniku do jedálne, no treba zaplatiť aj pracovnú silu a to 

platí obec. Bez toho sa nezaobídeme, no sú to ďalšie náklady pre obec. 

Pripomienky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 8 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou, jedná sa o odpis pohľadávok. Toto 

už finančná komisia odporučila, no ešte to nebolo schválené v zastupiteľstve. Pripomienky 

neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 



K bodu 9 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou – ponuka na kúpu futbalového 

ihriska – štadióna, vo vlastníctve ŠK Selce. Starosta vysvetlil ponuku a čo jej predchádzalo. 

Ponuka obce je v sume 82 450 €. Toto je férový krok obce k vysporiadaniu. Suma je vypočítaná 

na základe výmery krát 5 €. Obec Selce pred časom darovala ŠK Selce pozemok vo výmere cca 

100 m2.  

Pán Vladimír Peťko st. – na LV bolo niečo kúpené, niečo zo štátnych lesov, niečo od 

súkromníkov zadarmo, zdá sa mi to veľmi veľa za naše ihrisko 

Dušan Hlinka – ak chcú majitelia viac peňazí, nech zdokladujú, koľko do toho dali 

Vladimír Očenáš – majetok ihriska by mal ísť pod obec, aby to nedopadlo ako Jednota 

Vyvinula sa diskusia o futbale v Selciach.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 10 Úpravu rozpočtu predložila ekonómka obce Marta Jančíková, poslanci dostali 

materiál spolu s pozvánkou. Otázky neboli.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 11 Zmena funkcie využitia pozemkov v lokalite Selce – Pred Dolinou. Bola tam 

schválená urbanistická štúdia pre rekreačné domy, pán Kuchár chce preklasifikovať na rodinné 

domy – prišla žiadosť, pozemky by mali mať iného majiteľa.  

Slavomír Lamper ml. – akým právom ste toto schválili, keď cesta Mlynská je už kapacitne 

neschopná 

Starosta – toto je spred niekoľkých rokov, pôvodne tam malo byť asi 20 domov, teraz sme to 

skresali na 7 domov 

Marek Šlosár – nie je dôvod vyhovieť žiadosti 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu  12  Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce: 

a) Juraj Kamenský, predseda stavenej komisie – veci riešime priebežne. Stretli sme sa trikrát, 

momentálne riešime územný plán. Starosta – podarilo sa nám z ministerstva výstavby získať 

dotáciu na nový ÚP obce. Keďže pôvodný ÚP má už 12 doplnkov, je treba urobiť nový. Okolo 

18 000 € na to dostaneme dotáciu, no sú tam termíny, ktoré treba dodržať.  

b) Finančná komisia - predložila Mgr. Jaroslava Lauková, predsedkyňa komisie. Stretávame sa 

operatívne. 

c) Kultúrno-športovo-školská komisia (ďalej len KK) - predložila Marta Klačanová, 

predsedkyňa komisie. Má výhrady ku komunikácii s obcou, niektoré akcie sa ku KK dostanú 

až z FB. Komisia by rada pomohla, no musí o tých akciách vedieť. Je potrebná väčšia 

komunikácia, niekedy si členovia pripadajú vyčlenení z tejto kultúrnej sféry.  

Marek Šlosár – bolo by dobré, keby sme spolupracovali. Z môjho pohľadu je to mrhanie silami, 

keď nespolupracujeme pre dobro obce 

Marta Klačanová – ak má pán starosta inú predstavu o práci KK, mali by sme sa stretnúť 

a vyrozprávať si to. V dohľadnej dobe navrhneme stretnutie. 

d) Sociálno-zdravotná komisia - predložila Ing. Marta Strečková, predsedkyňa komisie. 

Stretnutie sme nemali, veci riešime priebežne. 

Jaroslava Lauková – je málo mladých darcov krvi 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 13      Správa starostu obce o činnosti starostu obce a Obecného úradu Selce.  

Zúčastňoval som sa aktivít MOPPD, stretnutia s architektmi kvôli výstavbe MŠ a ZŠ, 

cyklotrasy, projekty z plánu obnovy na DSS – podali sme žiadosť aj na envirofond na 



prekopávač kompostu a veľký drvič, čakáme na odpoveď aj na revitalizáciu parku. 8 000 € už 

sľúbili, tiež spolupracujeme kvôli revitalizácii parku okolo panenky Márie... Projekt na 

odkanalizovanie ulíc Mlynská – Poľná nám robí problémy. Dali sme oficiálnu žiadosť kvôli 

pozemku – časti pozemku, mala tam byť prečerpávacia stanica. Bolo to vopred dohodnuté, no 

cirkevná rada to tentoraz neodsúhlasila. Iné miesto na prečerpávačku nie je vhodné. Tento 

obvod je už dlhú dobu otvorený, v roku 2004 to OcZ aj schválilo, vtedy nemal nikto 

pripomienky, teraz to zastalo. Ďalej riešime Záhumnie, no stavať sa bude dať až potom, keď 

bude vyriešená komunikácia a inžinierske siete. Obec už do toho dosť investovala a ešte nás 

čakajú ďalšie investície, mali by sme sa nejako dohodnúť pre dobro všetkých občanov. Ďalej 

som riešil využitie vodných zdrojov v Čachove, pretože väčšina obyvateľov – chatárov, za vodu 

v Čachove neplatí. Vodu si musíme chrániť. 

Vladimír Peťko st. – sa dozvedel, že chcú rušiť potrubie cez Burdíkovie dvor a chcú to predať. 

Robili to v 50-tych rokoch naši rodičia... už mi volal predseda RD, že by to chceli oni, lebo 

družstvo si vodu pokazilo, zahádzali si prameň hnojnicou, využívajú obecný vodojem zadarmo 

Slavomír Lamper ml. – RD a bioplynová stanica. Keď je najmenšia, je tam hnoj a kopec 

kukurice, je to samá chémia... pôda sa tým znehodnocuje. Predala sa mliekareň za 275 000 €, 

RD nehospodári dobre. Ďalšia pripomienka - Horná ulica – zhruba každý týždeň je tam auto, 

ktoré čistí kanalizáciu. Zanášajú sa nám všetky sitká, kazia sa spotrebiče... 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 14      Rôzne 

K bodu 15      Interpelácia poslancov 

K bodu 16 Diskusia  

Slavomír Lamper – ako sa chce rozšíriť škola 

Starosta – s projektantom sa musíme baviť, aby sme to finančne zvládli. Bolo by dobre mať 

školu, škôlku a jedáleň v jednom projekte. Potrebujeme všetky kapacity zväčšiť, treba zistiť 

ako s projektantom, či s novým stavebným povolením 

Vladimír Očenáš – ďakuje za zbernú šachtu 

Slavomír Lamper – kedysi sa pýtal na to, žeby Priechod mal vlastnú prístupovú cestu 

Starosta – máme nejakú víziu, no sami by sme to nezvládli. Musíme to robiť s VUC 

Vladimír Očenáš – nie je lepšie dávať cestu cez Istebník? 

Slavomír Lamper – ako sa ide riešiť ten nový zákon s parkovaním mimo chodníkov 

Starosta – onedlho budeme osádzať dopravné značky, ľudia budú iste nespokojní 

Dušan Hlinka - Zbernú mrežu z Jelšín treba doriešiť 

Petra Krajčiová - Vodu hore k hasičom treba doriešiť 

Rozprava ohľadom pozemkov lokality Na Záhumní 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 17 Záver 

Starosta obce Ing. Daniel Hlinka poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Zapísala:   Mgr. Jana Mesíková 

Overila:      Marta Klačanová 


